
           

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ИКОНОМИКА, СОБСТВЕНОСТ И ДИГИТАЛНА 
ТРАНСФОРМАЦИЯ 

П Р О Т О К О Л  № 9  

 

от заседанието на Постоянната  комисия по икономика, собственост и 

дигитална трансформация,  проведено на 19.06.2024 г., 14:00 часа и излъчено 

във Facebook страницата на СОС 

 

  

         Днес, 19.06.2024 г., в сградата на Столичната община, ул. „Московска” № 33, 

зала I се проведе заседание на Постоянната комисия по икономика, собственост 

и дигитална трансформация. Заседанието беше открито от г-н Прошко 

Прошков – председател на комисията,  в 14:10 часа.   

          

      При направената проверка на кворума беше установено, че към началото на 

заседанието участват 12 общински съветници от общо 17 членове на 

комисията. От заседанието по уважителни причини са предупредили, че ще 

отсъстват Венци Стойчев, Ивайло Йонков и Станислав Младенов. Очакваме да 

се присъединят г-жа Татяна Георгиева и г-жа Диана Тонова. 

Присъстващи с право на глас са както следва:  

  

1. Прошко Прошков – председател;  

2. Димитър Шалъфов – зам.-председател; 

3. Иван Пешев – зам.-председател; 

4. Борис Бонев; 

5. Бойко Димитров;  

6. Гергин Борисов;  

7. Грети Стефанова;  

8. Бонка Василева;  

9. Антон Хекимян;  

10. Севделина Петрова; 

11. Димитър Данаилов; 

12. Иван Алексиев. 

 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg 
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Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към протокола 
– Приложение № 1. 

 
ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ:  Дневният ред, който е предложен на Вашето 

внимание се състои от 6 точки, включително и точка „Разни“ плюс две 

допълнителни точки. 

Предлагам Ви, преди да гласуваме дневния ред да приемем отлагане на точка 4, 

ние сме водеща комисия, точката на господин Марков – кмет на район „Банкя“ 

беше отложена в  Комисията по финанси за доработване. Ще я разгледаме, след 

като се произнесе и  Комисията по финанси и Ви предлагам колеги с отделно 

гласуване, след като приемем дневния ред да гласуваме точка „Разни“ да бъде 

като закрито заседание, на което господин Гойчев да ни предостави 

информация относно проблемите около деловодната система във връзка с 

кибератаките, които се случиха преди няколко седмици, за което благодаря на 

господин Гойчев, че уважи комисията. 

Има ли предложения и коментари по дневния ред? 

Господин Димитров, заповядайте. 

Г-Н БОЙКО ДИМИТРОВ: Моето предложение е точка „Разни“ чисто формално да я 

гледаме след допълнителните точки. 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Благодаря, господин Димитров, че формално трябваше 

да се уточни и това, напълно сте прав. 

Колега, по принцип сме говорили с колегите да помислим върху темата да се 

приоритизират районните кметова, знаем Вашата заетост.  

Така че, предлагам ви колеги да преминем по дневния ред, така както е предложен. 

Поемам ангажименти към колегите общински съветници, които не са членове на 

комисията и са вносители на доклади. 

Предлагам да гласуваме дневния ред. 

 

№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов –зам.- председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 
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                                               Общо гласували:   
                                               в т.ч.:  12 

 

   
   
   

                                               За  12 

                                               Против  - 

                                               Въздържали се  - 

 
Въз основа на гласуването комисията реши:  

           Приема дневния ред на заседанието с направените предложения.  

           Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2.  

 

      Въз основа на състоялите се разисквания по дневния  ред комисията взе 

следните решения: 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№СОА24-ВК66-4884/05.06.2024 г. относно 
подписване на Договор за извършване на дейности по разделно събиране на 
негодни за употреба батерии и акумулатори /НУБА/ между Столична община и 
„Екобатери“ АД, с вносител: Надежда Бобчева – зам.-кмет на СО. 
 
ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Водеща е Комисия по опазване на околната среда. Ние 

трябва да се произнесем със становище. 

От името на вносителя ,заповядайте. 

Колеги, има ли нужда от представяне. Докладът е стандартен, имате ли 

въпроси към представителя на вносителя? Няма. 

Преминаваме към гласуване.  

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
        Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№  Поименно гласуване:     

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов –зам.- председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 
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                              Общо гласували:   
                              в  т.ч.:  

12 
 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 

 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. №СОА24-ВК66-3960/07.05.2024 г. относно 
безвъзмездно придобиване от Столична община на правото на собственост 
върху имот с кадастрален идентификатор 68134.905.266 и площ 52 785 м2 – 
държавна публична собственост, находящ се в район „Лозенец“, м. „Витоша ВЕЦ 
Симеоново“, ул. „Филип Кутев“, с отреждане за „За друг вид застрояване“, с 
вносител: Пламен Данаилов – общински съветник. 
 
ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Ние сме водеща комисия,  преди да направя поправка на 

техническа грешка, която забелязахме, Комисията за децата, младежта и 

спорта подкрепя доклада и предлага съответно изменение и допълнение със 

създаване на нов параграф по отношение на възлагане на председателя на 

Общинския съвет да организира среща с МРРБ за изясняване статута на имота 

и евентуалната процедура.  

В нашата комисия предлагаме поради допусната грешка в проекта за решение 

точка V да стане точка ІV. 

Колеги, имате ли въпроси към колегата Данаилов?  

Господин Бонев, заповядайте. 

Г-Н БОРИС БОНЕВ: Благодаря. 

Здравейте, като вносител на множество доклади за придобиване на държавни 

терени от Столична община ясно е, че изключително много подкрепям всякакви 

подобни усилия. Тук обръщам внимание на следното. По спомен този имот е 

т.нар. учебно експериментална база Драгалевци на Българската академия на 

науките, тоест това не  е просто имот, който е собственост на държавата 

под някаква форма, а е конкретно на БАН. 

Знаме, че бяха водени разговори с БАН за прехвърлянето на този имот, но 

признавам, че не съм наясно докъде се е стигнало с това. Молбата ми е, или по-

скоро призива ми е, той като за съжаление на този компютър нямам достъп до 

„Софкар“ за да ви дам директно информация дали собствеността е на БАН, това 

нещо да бъде проверено- първо, защото би утежнило или поне със сигурност би 

променило начина, по който трябва да се подходи в ситуацията. 

Второ, с основание доклада е пренасочен и към работната група – комисия, 

която създадохме с решение на Общинския съвет и председателстван от 

господин Вили Лилков, която до този момент не се е събирала и понеже 

Комисията по икономика би следвало да бъде ресорна на тази работна група, 

смятам че би било добре да вземем едно решение да призовем господин Лилков да 

свика заседание на тази работна група в най-кратки срокове, защото има доста 
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доклади текущи внесени в „Деловодството“ на Столичния общински съвет на 

различен етап от придвижването им по комисии, които имат един и същ 

предмет, а именно придобиване на държавни имоти за общински нужди. И 

нещото, което още тогава се разбрахме беше да съберем всички тези имоти на 

едно място, всеки да си даде всички допълнителни предложения и с пълната 

кошница обединени всички общински съветници от всички групи да отидем при 

разединените депутати и да кажем София има нужда, а Вие сте ни длъжници 

заради начина, по който извършихте безобразната приватизация в реални 

граници, а не в реална площ. 

За това смятам, че трябва да се задвижим по тази  линия, а не самостоятелно 

да вкарваме доклади, защото както и на мен ми беше дадено това като обратна 

връзка на няколко мои доклади написани доста преди да се сформира тази 

работна група така бъдете сигурни, че имам материал за по един доклад на ден 

да внасям с подобен предмет, но това няма смисъл, ако можем да го обединим в 

едно общо искане от страна на целия Общински съвет към държавата. 

Благодаря. 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Господин Данаилов, за реплика. 

Г- Н ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Напълно съм съгласен и подкрепям господин Бонев в този 

подход, както виждате моят доклад е вкаран към тази временна комисия, но 

беше разпределен от председателя на Общинския съвети заради това беше 

гледан първо в Комисията по младежта и спорта и впоследствие стигна дотук. 

Конкретният имот е публична държавна собственост и е собственост на 

министерство, не мисля, че става въпрос за същия, но това не е проблем, така 

или иначе принципал е МРРБ и с тях трябва да бъде проведен разговора. Имотът 

е с отреждане за спорт, сигурно и заради това е разпределен първо към 

Комисията по младежта и спорта. 

Иначе отново напълно се присъединявам това да бъдат гледани общо от тази 

временна комисия, да се излезе с един общ доклад и оттам да бъде предложено 

цялостно решение, като цяло обаче повече разговора е и се надяваме да имаме 

сформирано редовно правителство, защото разговора е с правителството 

обикновено, а не е с депутатите, които няма да ни помогнат по никакъв начин 

освен да кажат, че много ни съчувстват, тъй като принципал на всички имоти 

са отделни министерства, а прехвърлянето става с решение на Министерския 

съвет. 

Ако нямаме, все пак ние правителство имаме действащо, което е служебно, така 

че нашите апели и нашите молби трябва да са отправени към служебните 

министри и служебния министър-председател. 

Склонен съм да не гледаме доклада и да го оттегля за да бъде разпределен и 

когато господин Лилков ни събере да бъде събрано, тоест нямам абсолютно 

никакви проблеми с това, така че предлагам чисто формално точката да 

отпадне и да бъде пренасочена към временната комисия. 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Господин Данаилов, разбрах ви. 
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Господин Бонев, преди да вземете дуплика приемете го като форма на втора 

реплика от мен към Вас, подкрепям също казаното от Вас, самия съм изразявал 

аргументи по повод доклади, които сте внасяли, че е добре наистина да се случи 

и тук се радвам, че няма разнопосочно мислене от страна на вносителя. 

Работната група, на която проф. Лилков е председател това беше идеята, ние 

да застанем пред държавата в определен момент с един интегрален списък 

показващ визия в различни направления за спорт, за култура, за развитие на 

зелени площи и за всички неща, които са необходими на общината по отношение 

на нейното развитие и така ще имаме и по-голяма тежест заставайки в 

разговор, с което и да е правителство, и с който и да е състав на 

политическата структура в момента. 

В този смисъл  доколкото разбирам господа и вашето предложение вероятно 

господин Бонев беше в тази посока, да се оттегли сега доклада, за да влезе в 

общ доклад на работната група, всички имоти, които всъщност и да си дадем 

евентуално неписан срок в някакъв смисъл поне до есента и да успеем да 

подготвим според мен интегрален списък на всички обекти, които са по ваши 

доклади по други доклади и предложения, които биха дошли. 

Да кажем, че тази група трябва да поработи вероятно и да събере предложения и 

на районните кметове по мое виждане. Районните кметове имат визия за 

своите райони и за развитието им, да събере становища и от дирекция 

„Общинска собственост“, да се съберат разнопосочни становища, включително 

ако искате и за развитието на всякакъв тип инфраструктура. 

Заповядайте, господин Бонев. 

Г-Н БОРИС БОНЕВ: Обърках се, не е било собственост на БАН, а е собственост на 

Софийския университет. Така наречената учебно-експериментална база 

Драгалевци са 52 декара земеделски терен наречен Абичовската ливада, 

теренът и сградите на уеб Драгалевци са предоставени на Софийския 

университет през 1979 година със заповед на министъра на земеделието и 

хранителната промишленост. Към датата на заповедта обработваемата площ 

е 180 декара, след влизане в сила на Закона за реституцията през 1992 година е 

засегната голяма част от терена и към 1998 година остават само 52 декара. 

Днес, Софийския университет респективно „Биологическия факултет“ 

притежава нотариален акт за имота, който е дело на дългогодишните усилия на 

няколко декански ръководства.  

Освен опитното поле в района на учебно-експерименталната база са 

разположени административна сграда, лаборатории, хангар, оранжерии, 

сондажни кладенци, зона с трайни култури и животновъден комплекс, като поне 

по това, което вие сте направили и дали като приложение към доклада, а именно 

документ с наименование точно местоположение, и виждайки в рамките на 

кадастъра идентификационния номер на поземления имот, а именно: 

68134.905.266 става въпрос именно за тази учебно-експериментална база 

наречена Драгалевци към Софийския университет. 
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Така че, даже и на Гугъл се вижда с актуална снимка от 2024 година, че на 

въпросния терен обективно се виждат и съоръжения на оранжерии, и различни 

насаждения и дори един кладенец, който може да се види и на отделни снимки. 

Така че, според мен точно за този имот става въпрос и молбата ми е просто да 

се провери още веднъж с документите на общината по отношение на 

собствеността защото често в Кадастъра има грешки и несъответствия 

между реалността, въпреки че може да пише публична общинска собственост, 

или държавна, или частна, реалността да е съвсем друга и някой някога да е 

получил нотариален акт за съответния имот, просто това исках да внеса като 

някакво пояснение, което установих току що иначе съм абсолютно съгласен с 

всичко друго казано и от господин Данаилов и от господин Прошков. 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Благодаря, господин Бонев. 

Според мен, точно в работната група могат да се изчистят въпроси преди да 

се приеме един окончателен списък, който Общинският съвет да гласува, иначе 

така е, но идеята която господин Данаилов в перспектива излага в доклада си 

има своите положителни страни и това е бъдещият парк на Витоша ВЕЦ 

„Симеоново“ за жалост недовършени учредителни процедури в годините, но 

този парк има нужда от също така съоръжения за спорт. 

Така че, оттегляме доклада. 

Колеги, ще трябва да гласуваме формално. 

Преминаваме към гласуване.  

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията, като водеща предлага доклада да бъде оттеглен от вносителя и 

разгледан от работната група за проучване на имоти – държавна собственост, 

подходящи за реализиране на обекти на транспортната, техническата, 

социалната, културната, спортната и зелената инфраструктура, с оглед на 

тяхното безвъзмездно придобиване от страна на Столична община  с 

Председател г-н Вили Лилков. 

№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов – зам.-председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 
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                              Общо гласували:   
                                                     в т.ч.:  

12 
 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 

 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Докладът се оттегля. Преминаваме към следващата 

точка. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. №СОА24-ВК08-7014/14.05.2024 г. относно 
откриване на процедура по провеждане на публично оповестен конкурс за 
отдаване под наем на имоти-частна общинска собственост, становище вх. 
№СОА24-ВК08-7014/1/05.06.24 г., с вносители: Татяна Георгиева – общински 
съветник и Димитър Димов- кмет на район „Надежда“. 
 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Със становище вх. №СОА24-ВК08-7014/1/05.06.24 г. 

на заместник-кмета по финанси, който прави изменение в правните основания, 

посочени са в системата и поправя допуснати технически грешки по 

номерацията.  

Комисията по здравеопазване подкрепя доклада с предложения проект за 

решение, като предлага да се приложат измененията предложени в 

становището на господин Василев. 

Комисията по финанси и бюджет подкрепя предложения проект за решение, 

като предлага също технически изменения. 

Колеги, ние сме водеща комисия. 

Господин Димов, е на комисия, има ли въпроси към вносителите? Няма. 

Преминаваме към гласуване.  

        Комисията, като водеща,  въз основа на състоялите се разисквания по 

доклада,  становището на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика и на основание 

становище вх. №СОА24-ВК08-7014/1/05.06.24 г. от Иван Василев – зам.-кмет на 

СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

        В правните основания на проекта за решение, да отпадне следния текст: „ 

чл.19, ал.3 от Наредбата за общинската собственост и чл.31, ал.3 от Наредбата 

за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси на Столичен общински 

съвет“. 

       Поради допуснати технически грешки в проекта за решение, да се отразят 

следните изменения: 

- т.  1. /арабска/ „ Дава съгласие…………..“ да стане съответно т.  I. /римска/ 

- т. 3 да стане съответно т. II. /римска/. 
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№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов – зам.-председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 

   
   

                              Общо гласували:   
                                                    в т.ч.:  

12 
 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 
ПК по финанси и бюджет и ПК по здравеопазване и социална политика подкрепят 

доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 
 

По т. 5 от дневния ред: Доклад №СОА23-ДИ05-2374/2/07.03.2024 г. относно 
предоставяне безвъзмездно за управление за срок от 5 (пет) години на Агенция 
за социално подпомагане, за нуждите на Дирекция „Социално подпомагане“ – 
Слатина, филиал „Изгрев“, на част от имот – публична общинска собственост, 
находящ се в гр. София, район „Изгрев“, ул. „Антон Павлович Чехов“ № 16А, с 
вносител: д-р Делян Георгиев – кмет на район „Изгрев“. 
 
ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Приложени са становища на съответно заместник-

кмета на Столична община по финанси, който предлага техническа промяна в 

точка 2, да отпадне текст, както и задължение за местни данъци и такси.  

Ние сме водеща комисия. 

Докладът е подкрепен в Комисията по здравеопазване. 

Колеги, имате ли въпроси или изказвания по доклада? Няма. 

Преминаваме към гласуване.  

Комисията, като водеща,  въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становището на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

и на основание становище вх. №СОА23-ДИ05-2374/4/20.03.24 г. от Иван Василев 

– зам.-кмет на СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 
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        В т. 2 от проекта за решение да отпадне текста: „…както и задълженията 

за местни данъци и такси“. 

№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов – зам.-председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 

   
   

                              Общо гласували:   
                                               в т.ч.:  

12 
 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 
ПК по здравеопазване и социална политика подкрепя доклада и предлага изменение в 

проекта за решение. 

 

По доп. т. 1 от дневния ред:  Доклад вх.№СОА24-ВК66-5133/13.06.2024 г. относно 
приемане на Приоритети и насоки за работата на Асоциация за развитие на 
София за 2024 г. и Бюджет на Асоциация за развитие на София за 2024 г., с 
вносители: Екатерина Йорданова, Цветелина Симеонова – Заркин и Войслав 
Тодоров – общински съветници 
ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Ние не сме водеща комисия, такава е Комисията по 

международно сътрудничество и туризъм. Тук е госпожа Заркин като вносител, 

госпожа Ломева, която е изпълнителен директор, ако имате въпроси колеги към 

вносителите? 

Госпожо Заркин, желаете ли презентация по доклада? 

Ежегодно има такива доклади, опитните колеги са запознати, но все пак ако има 

някакво желание. 

Заповядате, госпожо Заркин. 

Г-ЖА ЦВЕТЕЛИНА СИМЕОНОВА-ЗАРКИН:  Само да ви информирам, че имаме два нови 

приоритета, повечето от Вас предполагам, че познавате по-добре от мен 

дейността на асоциацията. Тя работи за иновативен и зелен град с активно 

гражданско общество. Традиционно отново сме включили общност на знанията 

и иновациите, Зелена София, активно гражданско общество, но сега добавихме и 

устойчива мобилност и култура, наука и образование, като два допълнителни 
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приоритета. Международното сътрудничество и интернационализацията на 

града става хоризонтален приоритет. 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ: Благодаря Ви, госпожо Заркин. 

Колеги, имате ли въпроси към вносителите? Няма. 

Преминаваме към гласуване.  

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
        Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
 

№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов – зам.-председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 

   
   

                              Общо гласували:   
                                               в т.ч.:  12 

 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 

 
 

   По доп.  т. 2 от дневния ред: Доклад вх. №СОА24-ВК08-7015/14.05.2024 г. 
относно предоставяне безвъзмездно за управление на Национална агенция по 
приходите за нужди на ТД на НАП - София, офис „Сердика“ за срок от 10 /десет/ 
години на част от недвижим имот - публична общинска собственост, находящ 
се в гр. София, район „Сердика“, бул. „Княгиня Мария Луиза“ №88, становище вх. 
№СОА24-ВК08-7015/1/13.06.2024 г., с вносител: Момчил Даскалов – кмет на 
район „Сердика“ 
 
ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ:  Има становище на заместник-кмета по финанси, в 

което се правят технически поправки и се добавя нова точка по отношение на 

застраховането на имота в полза на Столична община от страна на НАП. 

Разпределен е само в нашата комисия доклада. 

Колеги, имате ли въпроси към кмета? Няма. 
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Преминаваме към гласуване.  

       Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

       Комисията, като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение, 

като на основание  становище вх. №СОА24-ВК08-7015/1/13.06.2024 г. от Иван 

Василев – зам.-кмет на СО предлага следните изменения:  

        В т. 1 от проекта за решение вместо текстът: „…представляващи 

самостоятелни обекти в сграда с идентификатор 68134.514.14.1 по ККР…“,  да се 

чете: „… представляващи  помещения в самостоятелен обект в сграда, с 

идентификатор 68134.514.14.1.4 по КККР…“. 

        Да се добави нова точка 5 (пета) със следното съдържание: „Националната 

агенция по приходите се задължава да застрахова в полза на Столична община 

предоставените помещения, описани в т. 1, включително срещу природни 

бедствия и земетресения, да плаща премията по застрахователния договор, 

както и всички разходи, свързани с експлоатацията, поддържането и 

ремонтите на помещенията.“ 

 

№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. 
Димитър Шалъфов – зам.- 
председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 

   
   

                              Общо гласували:   
                                               в т.ч.:  

12 
 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 

 

 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ:  Приема се точката. 
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ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ:  Колеги, съгласно приетото от нас решение в точка 

„Разни“ ще закрием заседанието и ще преустановим и видеоизлъчването, 

съгласно нашите Правила. 

Има ли някой, който е против закриване на заседанието по точка „Разни“. 

- Против“ – Няма.  

- „Въздържали се“ – Няма.  

 

№  Поименно гласуване:   

1. Прошко Прошков – председател  За 

2. Димитър Шалъфов – зам.-председател  За 

3. Иван Пешев – зам.-председател За 

4. Борис Бонев За 

5. Бойко Димитров  За 

6. Гергин Борисов  За 

7. Грети Стефанова  За 

8. Бонка Василева  За 

9. Антон Хекимян  За 

10. Севделина Петрова  За 

11. Пламен Данаилов За 

12. Иван Алексиев  За 

   
   

                              Общо гласували:   
                                                    в т.ч.:  

12 
 

   
   
   

                            За  12 

                            Против  - 

                            Въздържали се  - 

 

 

ПРЕДС. ПРОШКО ПРОШКОВ:  Приема се предложението точка „Разни“ да се 

разгледа на закрито заседание. 

Закривам заседанието. 
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Поради изчерпване на дневния ред, председателят на комисията Прошко 

Прошков закри откритата част на заседанието в 14:30 часа. Протоколът е 

изготвен на  20.06.2024 г.   

  

          Изготвил: 

   

                    

                   П 

 

Иванка Галова 

старши експерт 

 

 

Председател на Постоянната  
комисия по икономика, 
собственост и дигитална 
трансформация: П 

 Прошко Прошков 
 
 
 
Зам.-председател на 
Постоянната  комисия по 
икономика, собственост и 
дигитална трансформация: 

 

 

П 

 Димитър Шалъфов 

 

 

 

 

 

 

 
Зам.-председател на 
Постоянната  комисия по 
икономика, собственост и 
дигитална трансформация: П 

 Иван Пешев 

      

 


